
國立清華大學化學工程學系碩士班學生論文初審申請書 

Department of Chemical Engineering 

Application Form of Master Thesis Proposal 

 

申請日期 Application Date：______年(Y)_____月(M)_____日(D) 

 

學生姓名 Name：_______________ 學號 Student ID Number：____________ 

初審口試日期 Date：______年(Y)_____月(M)_____日(D) 

口試題目 Title：______________________________________________________ 

口試委員 Committee：_______________、_______________、_______________ 

學生修課進度確認 Course progress confirmation：(請附修課證明 Please attach transcript) 

□修足書報討論 3學分(Completed 3 credits of seminar) 

□尚未修足書報討論 3學分(Did not complete 3 credits of seminar) 

 

□須補修化工原理一及二(Required to take makeup courses in Chemical Engineering Principles I and II) 

□不須補修化工原理一及二(Do not require to take makeup courses in Chemical Engineering Principles 

I and II) 

※非化工系畢業學生須補修化工原理一及化工原理二 (Non Chemical Engineering graduates are required to make up for 

courses in Chemical Engineering Principles I and Chemical Engineering Principles II.) 

 

□除論文外已修滿 24學分(Completed 24 credits, excluding the thesis) 

□除論文外未修滿 24學分(Did not complete 24 credits, excluding the thesis) 
※修課規定請參考本系碩士班選課須知 (Please refer to the “Master’s Degree Programs Course Selection Regulations”) 

 

□已通過「學術研究倫理教育課程」(Complete NTHU Academic Research Ethics Education Course) 

□尚未通過「學術研究倫理教育課程」(Did not complete NTHU Academic Research Ethics Education 

Course) 

 

申請人簽名 Signature of Applicant：_______________ 

指導教授簽名 Signature of Advisor：_______________ 

備註 Note： 

一、口試日期由指導教授安排每學期得舉行一次。上學期需在十月三十一日以前舉行，下學期需在四月三十日以前舉行(針對春季班入學/希望一年半畢

業者)。The oral test is scheduled by the advisor, and held once every semester. The oral test must be conducted before October 31 of the first semester, and before 

April 30 of the second semester (for spring semester enrollment/for those wishing to graduate in one and half years). 

二、總平均以 70分為及格，若有兩位委員之評分在 70分以下者，即使平均在 70分以上，亦以不及格論。考試不及格者，得在口試後二個月內進行補

考。初審口試通過六個月後，始得進行正式之論文審查及口試。The overall average passing score is 70. If scores given by two of the committee members are 

less than 70, then the thesis is a no-pass even if the third member gives a score of more than 70. If the candidate fails the oral test, a re-take will be conducted within 

2 months. Only Master’s degree student who have passed the master thesis proposal after six months can apply to take the master degree examination. 

 



國立清華大學化學工程學系碩士班論文初審評分表 
Department of Chemical Engineering Master Thesis Proposal Grade 

 

學生姓名 Name：          學號 Student ID Number：        

題目 Title：                        

 

 

 

審查項目 Review Items： 

1.計劃內容 Content (50分)： 

2.表達能力 Expression (25分)： 

3.有關學識 Relevant Knowledge (25分)： 

 

 

 分    數 Score：                      

 委員簽名 Committee Signature：         

 總 平 均 Total Average Score：             

 日   期 Date：                    

 

 

備註 Note：  

(1) 學生之指導教授為主任委員。The advisor is the designated Committee Chair. 

(2) 總平均為三位評審委員所評的分數之平均(由主任委員填寫)。The total average score is the 

average of the scores given by the 3 review committee members. (To be filled by the Committee 

Chair) 

(3) 總平均以 70分為及格，若有兩位委員之評分在 70分以下者，即使平均在 70分以上，亦以

不及格論。A total average of 70 points is the passing score. If two committee members give scores 

of less than 70 points, the thesis is a no pass even if the average score is 70 points or above. 

  



請公布 

 

國立清華大學化學工程學系碩士班論文初審 
Department of Chemical Engineering Master Thesis Proposal 

 

題目 Title： 

 

學生姓名 Student Name： 

 

時間 Time： 

 

地點 Venue： 

 

口試委員 Committee Members： 

指導教授 Advisor： 

 

 

 

 


